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П Р О Т О К О Л 

 

 
От дистанционно заседание № 1/2021 на Общо събрание на ИБИР при БАН (Zoom meeting 

ID: 327 458 8583), състояло се на 26.01.2021г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 34 члена 

Присъстващи: 29 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 5 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини 

 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН, доц. Иван Бочев, откри заседанието на ОС 

на учените в ИБИР-БАН при следния предварително обявен дневен ред: 

1. Приемане отчета на Института за 2020г. 

2. Разяснителна информация относно проведената през 2020г. в ИБИР атестационна 

процедура във връзка с разпределение на средства по К2 

3. Доклад относно изпълнение управленската програма на Ръководството на ИБИР 

4. Разни 

Подложеният на гласуване дневния ред бе приет единодушно. 

 

По т.1 от дневния ред доц. И. Бочев даде думата на Научния секретар на Института доц. М. 

Мурджева, която представи отчета на ИБИР-БАН за 2020г. 

Във връзка с някои аспекти, засегнати в отчета като: коректното афилииране на автори в 

публикации; критериите за включване в отчета на Звеното и в К2 на публикации и патенти; 

програмата за подпомагане на млади учени; изискванията към предложенията за най-

значимо научно и най-значимо научно-приложно постижение, както и някои детайли от 

финансовата част на отчета, отношение взеха проф. Тодорова-Хайрабедян, проф. 

Хайрабедян, доц. Димова и доц. Тодоров. 

На всички поставени въпроси доц. Мурджева отговори изчерпателно. 

След приключване на дискусията и направените разяснения, доц. И. Бочев подложи така 

представения отчет на гласуване. 

Отчетът на ИБИР-БАН за 2020г. е приет единодушно. 

 

По т.2 от дневния ред Директорът на ИБИР, проф. С. Хайрабедян, подробно разясни пред 

членовете на ОС на ИБИР-БАН процедурата по изчисляване и формиране на 

индивидуалните числови показатели, залегнали при разпределението на предвидените по 

К2 средства след проведената през 2020г. в Института атестационна процедура. 

Отношение по темата взеха проф. Лолов, проф. Тодорова-Хайрабедян, доц. Димова, доц. 

Данева, доц. Мурджева, доц. Кистанова, доц. Георгиев и гл. ас. Пашова. 

 

По т.3 проф. Хайрабедян запозна членовете на ОС с хода на изпълнение управленската 

програма на Ръководството на ИБИР като акцентира върху участието на Института в нови 
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инфраструктурни програми, както и реализацията на проекта за изцяло обновен уеб сайт на 

ИБИР. 

Поради изчерпване на точките от дневния ред, доц. И. Бочев закри заседанието. 

 

 

Предс. на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/доц. И. Бочев/ 

 


